
Sent: Monday, December 28, 2020 10:12 AM 
To: Sekretariát <sekretariat@homolka.cz> 
Subject: pochvala 

  

Dobrý den pane doktore, 

chtěla bych se s vámi podělit o moji zkušenost a hlavně moje pocity s hospitalizací na 

kardiochirurgickém oddělení. 

Jsem žena, 52 let, dg. Hodgkinův lymfom, karcinom prsu, mozková mrtvice, adenom slinné 

žlázy.... 

Cca 20 let jsem pravidelně navštěvovala svého kardiologa s dg.mitrální a aortální regurgitace, 

vyšetření echo se po celou dobu údajně nezhoršovalo. Nikdy mi nikdo neudělal jícnové echo. 

Jsem velmi ráda, že jsem změnila kardiologa a dostala se právě k vám na Homolku. 

Od samého začátku mi všichni lékaři vycházeli vstříc, se zájmem o člověka jako takového. 

Musím poděkovat hlavně paní doktorce Benešové, na základě jejíhož podezření, že jsou moje 

chlopně již ve velmi špatném stavu, mi bylo uděláno jícnové echo. 

Musím ze srdce poděkovat panu doktoru Černému, který se mně na moji žádost ujal, vše mi 

vysvětlil a úspěšně odoperoval. To, co tento lékař dokáže, je nad hranicí mého chápání.... 

Musím ze srdce poděkovat všem sestřičkám, zejména na jednotce pooperační a resuscitační 

péče. Když jsem se po operaci probudila a 2 dny téměř neviděla, jediné, co jsem vnímala , 

bylo vlídné zacházení sestřiček, včetně mytí a krémování mého bezvládného těla a 

povzbuzujících slov. V noci, kdy jsem skoro nespala, jsem zjistila, že sestřička sedí na zemi u 

mé postele a hlídá mně. Dojímá mě to k slzám ještě teď... Nic nebyl problém...Jejich 

profesionalita nemá obdoby a já opravdu smekám... 

To samé platí i o sestřičkách na jednotce intermediální péče a lůžkového oddělení.... 

Po 11 dnech jsem celá šťastná odešla domů, sice celá bolavá, ale díky lékařům a sestřičkám 

kardiochirurgie plná krásných dojmů a pocitů. 

Děkuji a ještě jednou děkuji. 

S velkou úctou, 

Ivana Váňová 
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